
Komisja Oświaty, Kultury, Sportu, Zdrowia i Spraw Społecznych Rady Gminy Marcinowice  

---------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------  

 

Sprawozdanie z działalności Komisji Oświaty, Kultury, Sportu,  

Zdrowia i Spraw Społecznych Rady Gminy Marcinowice 

w okresie od 1 stycznia 2022r. do 31 grudnia 2022r. 
 

W okresie od 1 stycznia 2022r. do 31 grudnia 2022r. Komisja Oświaty, Kultury, Sportu, Zdrowia i 

Spraw Społecznych obradowała  na 9 wspólnych posiedzeniach Komisji Rady Gminy Marcinowice. 

W roku kalendarzowym  2022  zostało  zorganizowane 1 odrębne posiedzenia Komisji.  

 

Posiedzenia wspólne  miały miejsca w dniach: 

1. W dniu 27 stycznia 2022r., 

2. W dniu 22 luty 2022r., 

3. W dniu 18 marca 2022r.,  

4. W dniu 26 kwietnia 2022r.,  

5. W dniu 23 czerwca 2022r., 

6. W dniu 12 sierpnia 2022r., 

7. W dniu 11 października 2022r., 

8. W dniu 28 listopada 2022r., 

9. W dniu 29 grudnia 2022r 

Posiedzenie  odrębne  miało miejsce w dniu 22 listopada 2022r.  

 

Na w/w wspólnych  posiedzeniach Komisja Oświaty, Kultury, Sportu, Zdrowia i Spraw Społecznych  

z pozostałymi Komisjami stałymi Rady Gminy Marcinowice zajmowała się omawianiem bieżących 

spraw dotyczących funkcjonowania Gminy Marcinowice, a w szczególności związanych z tematyką 

działalności komisji ( np. omówienie sytuacji związanej z przygotowaniem placówek oświatowych tj. 

Szkoły Podstawowej im. „Lotników polskich”  w Marcinowicach, Szkoły Podstawowej im. K. K. 

Baczyńskiego w Strzelcach, Publicznego Przedszkola w Marcinowicach oraz Klubu Malucha w 

Wirach do nowego roku szkolnego 2022/2023), opiniowaniem projektów uchwał Rady Gminy 

Marcinowice oraz przedstawianiem wniosków i swoich spostrzeżeń we wszystkich w/w sprawach. 

Na posiedzeniu odrębnym, w dniu 22 listopada 2022r., Komisja Oświaty, Kultury, Sportu, Zdrowia i 

Spraw Społecznych spotkała się z przedstawicielami jednostek organizacyjnych Gminy Marcinowice: 

CK-B i OSP.   Na spotkanie nie dotarli zaproszeni przedstawiciele: GLKS i Policji. W czasie 

spotkania omówiono ważne sprawy związane z działalnością CK-B oraz OSP, które mają wpływ na 

prawidłowe funkcjonowanie tych jednostek oraz realizację przez nie zadań, do których zostały 

powołane.  

                                                                                                                         Przewodniczący Komisji 

             Władysław Bielecki 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


